
”At blive den man er, med tro på fremtiden – på en skole med 
plads til forskellighed og plads og ansvar for hinanden” 

 

Bestyrelsesmøde	d.	11.	August	2020	
kl.	17:00	–	19:30.	
 
Deltagere: Skoleleder, personalerepræsentant, indbudte og den forældrevalgt bestyrelse. 

Afbud: Formanden og katja 

RESPEKT, SELVVÆRD, FÆLLESSKAB, GLÆDE, TRYGHED OG NYSGERRIGHED 

 

 Emne og afsat tid Formål (- Tovholder) og kort om indhold Referat 
1 Godkendelse af referat fra de sidste 

møde(r). (5 min) 
Beslutning (Seneste referent(er), alle) 17:00 – 17:05 

Referat er godkendt og lagt på hjemmeside / intra. 
 

2 Nyt fra Skolelederen  (15 min) Information (Jesper) 17:05 – 17:20 
Skolen er kommet i gang. Alle var godt 
forberet på årets skolestart og stor ros til alle 
medarbejdere.  

Skolen er på vej med en mobilpolitik. Skolen 
anerkender at mobiltelefonerne er en del af 
hverdagen, men i skoletiden, skal fokus være 

 

 
  

 



på skoleopgaver. Jesper vil komme med 
udmelding på Intra om mobilpolitikken. 

Vi har fået rigtig mange gode tilbagemeldinger 
på skolens præsentation af lærerne på 
Facebook. Der er kommet mange likes og 
delinger af de små videoer. Tv 2 østjylland 
kommer på besøg onsdag d. 12 aug, for at 
sætte fokus på UDESKOLEN. 

Der er startet 3 elever siden sommerferien i 
forskellige klasser. 

Thomas er startet op i rollen som Souschef på 
skolen. Hans primære opgaver i starten vil 
indenfor kommunikation, såsom skolen 
hjemmeside, kommunikation mellem lærerne 
imellem. Voldum lokalråd har inviteret til 
skolen til at deltage i orienterings og ide møde 
ang afholdelse af en kulturfest i 2021. 

Skolens tilsyns rapport er blevet udarbejdet og 
vil bliver lagt ud på skolens hjemmeside. 

Skolen har udfordring med PPR udtaleser, 
grundet PPR er meget bagud med deres 
udtalelser på grund af ressouce mangel hos 
PPR. Skolen har givet støtte børn, som man har 
indstillet, og selvom de ikke er afklaret hos 
PPR. 

 



3 Nyt fra Medarbejderrepræsentant (10 min) Information (Jan) 17:20 – 17:30 
Jan fortæller om de første dage med 2 lærer 
på undervisningen i de eksamensparat fag. Det 
har fungeret rigtig, og lærerne føler børnene 
fik rigtig meget ud af det. 

Lærerne stiller spørgsmålstegn, ved brugen af 
mikrobølge ovne i klasserne, idet det skaber kø 
og mange når ikke at få spist. Bestyrelsen 
bakker om, hvis lærerne beslutter at, 
mikrobølgeovne ikke skal være i klasselokalet 
mere. Set i lyset af den nye skolemad ordning, 
hvor der kan bestilles sund og nærende kost. 
Der blevet snakket om, it skift, konto skift og 
hvad it skal hjælpe lærergruppen med og 
hvordan lærergruppen kommer i kontakt med 
it osv. 

4 Blandet fra formand (10min) Diskussion og beslutning 17:30 – 17:40  
Møbellager: skolen har flyttet sit lager af 
møbel hos Uffe. Vi takker Uffe mange gang for 
at have vores møbel til opbevaring i mange år. 
Skolen havde en stor kurv med Uffe. 
Taxikørsel 
 
Forespørgsel fra Lotte om mulighed for salg af 
rengøringsdag? 
Bestyrelsen diskutere frem og tilbage, men 
under disse Corona tider, syntes vi ikke at det 
er forsvarligt at udbyde rengøring til salg, men 
vil tage op efter Corona 
 
 



5 Kort opdatering fra udvalg (20min) Respektive tovholder indsamler 
status/kontakt/spørgsmål fra udvalg 

17:40 – 18:00 
- IT gruppe opdatering: er i kontakt med 

2 it firmaer om it løsningerne. Der er 
aftalt møder i den nærmeste uger for 
forventningsafstemme. Ønsker møde 
Jesper og Anne sofie om de forskellige 
løsninger. 

- Støtteforening: 
- Fundraising: der arbejdes med 

forskellige ting, fokus områder er bus, 
sponsor, pavillion, m,m 

-  
- PR: små portrætter af personalet, 

samarbejde med Jesper om fremtidig 
projekter. Lave en film om udeskolen 

- Seniorservice: senior service er startet 
op igen på skolen, og har hjulpet med 
flytning af møbellager. 

- Rengøring: Lotte efterlyser 
retningslinjer for udeblivelse af 
rengøringsdag. Her er retningslinjerat, 
forældrene skal sørge for at bytte 
weekend. Konsekvens udeblivelse af 
rengørings weekend koster det 500 kr.  

- Bage holdet er godt i gang igen 
 

4 Budget opfølgning og ansættelser (30min) Diskussion og beslutning  
(Jesper, Bjørn) 

18:00 – 18:30 
- Saldobalance: det er kommet et 

spørgsmål ang udligningstilskud 
forskellen mellem pædagog og lærer, 
og om den er til forhandling, det er en 
lokal aftale. Bestyrelsen må på 
nuværende tidspunkt, desværre melde 



at vi ikke har på nuværende tidspunkt 
kan forhandle aftalen. 

- Bjørn gennemgår saldo balancen, og 
der er nogle uoverensstemmelse i 
forhold til lønninger, og der hvor de er 
placeret i de forskellige kategorier. 
Annesofie m.m flere gennemgår bilag 
slavisk. 

- Der er også lavet en sammentælling af 
elever på nuværende tidspunkt, som er 
på 115 elever. 
 

- Budget: Klara kommer med 
information og opdatering om 
kommende før-skole budget 

- Fripladstilskud: flyttes til næste møde. 
 

4 Generalforsamling og bestyrelsesmøder 
(60min) 

Diskussion og beslutning. (Alle) 18:30 – 19:30 
- praktiske forhold,  
- bidrag/input etc..,  

Datoer for møde før/efter 
 


